
Wijkraadsvergadering 3 januari 2023 

 

1) René opent de vergadering en heet eenieder van harte welkom en wenst iedereen een 

gelukkig en gezond 2023 

2) René deelt mede dat de gemeenteraad van Haarlem de startnotitie van wijkraad naar 

wijkplatform heeft goedgekeurd. Inhoudelijk is er nog niet veel bekend en er moeten nog 

gesprekken plaats vinden in de stad. Zodra er meer bekend is komt René hierop terug. 

       Silvia die notuleert heeft zich helaas ziek moeten melden. 

3) Notulen vorige vergadering worden goedgekeurd 

4) Antoinette gaat contact zoeken met gemeente aangezien zie een brief heeft ontvangen over 

terug te betalen ondersteuning. 

5) Spaarne landen is niet aanwezig 

6) Over participatie in de wijk zijn geen mededelingen 

7) Oud en nieuw is redelijk rustig in de wijk verlopen, met de vernielingen viel het erg mee. Er 

volgt een discussie over het veiligheid gevoel in het nieuwe winkelcentrum en naar 

aanleiding van meldingen hierover worden er binnenkort maatregelen genomen o.a. door 

het plaatsen van camera’s. Zowel politie als handhaving geven aan dat we moeten blijven 

melden. 

8) Er is vuil in brand gestoken wat door bewoners, uit de flats die gesloopt worden, buiten is 

gezet. Er komt nu een project hoe met vuil om te gaan.  

9) Sint Jacob is niet aanwezig 

10) Geen mededelingen betreffend groen in de wijk. 

11) SSHO niet aanwezig 

12) Stichting samen Haarlem heeft tijdens de jaarwisseling twee bijeenkomsten gehouden om de 

jeugd binnen te houden. 

13) Nieuwbouw in de wijk vordert gestaag en de projectleider van Elan wordt uitgenodigd om 

naar de wijkraad te komen om te vertellen over de voortgang van de bouw.  

14) Werkzaamheden aan de Prof. Eijkmanlaan 9 jan. weer verder gaan en geeft uitleg over de 

omleidingsroute van lijn 3 als het gedeelte tussen Floris van Adrichemlaan en busbaan 

afgesloten is. Bedoeling is dat lijn 3 dan via Prof. Donderslaan van en naar de busbaan gaat 

rijden. Wijkraad geeft aan dat zij met deze route moeite heeft en wil graag in gesprek 

hierover met alle belanghebbenden. CBR gaat voor afnemen praktijkexamens tijdens de 

werkzaamheden tijdelijk naar de voetbalclub in het Reinaldapark. Theorie blijft in CBR-

gebouw en dan wordt er geparkeerd bij Saxenburg. De gemeenteraad heeft de plannen, 

zoals ze er liggen, voor het opknappen van de Boerhaavelaan aangenomen 

15) Facebook en website lopen goed. 

16) Boerhaavelaar is in december 2022 uitgekomen en in de wijk verspreid. Kosten van de 

wijkkrant worden steeds hoger i.v.m. de uitbreiding van de wijk en de hogere prijzen van 

papier e.d. Krant zal dus waarschijnlijk minder groot worden. 

17) Geen vragen wel de mededeling dat er wordt gekeken om een nieuwjaar inloop te 

organiseren, lente fris en weer samen met SSHO en Stichting Samen Haarlem proeven en 

ruiken van elkaars cultuur. 

18) René sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor het nuttigen van een drankje en 

hapje op het nieuwe jaar.  

Met opmerkingen [M1]:  


